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Økonomi og henlæggelser 
Budget og henlæggelser gennemgået. 
Økonomien er stram, så der skal virkelig tænkes på, hvordan vi forvalter økonomien og 
driften i afdelingen, da der næste år skal skiftes vinduer og tag. 
 
Udearealer 
Birketræet er fjernet på havesiden, men der genplantes ikke pt., og fliserne genplaceres.  
Angående genplantning af træ tages det op på beboermødet. 
 
Ventilation 
Ventilationsanlægget er udskiftet ved årsskiftet 2021/2022, og det har givet et meget 
bedre sug i emfang mv.  
Inddækning ved ventilationshætten på taget sidder løs, der tages fat i håndværker-
afdelingen.  
 
Tag og vinduer 
Vi går efter at udskifte de sidste vinduer og taget i 2023. Der laves udbud i efterår 2022, 
og vi forventer udførelse i 2023. 
 
Vaskeri 
Der er indkøbt nye vaskemaskiner og tørretumblere i 2021. De nye maskiner tager 
længere tid både at vaske og tørre. 
Men helt overordnet tager energiprogrammerne længere tid af samme grund, som en bil 
bruger mere benzin, når den kører hurtigt. 
 
Byggeri på Knudsvej 9 
Vi vil i samarbejde lave indsigelse for det fremsendte udkast til byggeriet, da det skygger 
for altanerne og ligger meget tæt på Alhedestien. 
 
Regulering af råger  
Rågerne på Gormsvej generer ved støj og larm. Det er aftalt med bestyrelsen i afd. 021, at 
disse reguleres, og der søges tilladelse til regulering af disse hos Naturstyrelsen. 


